
Paredes: Na szczęście zostałem
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Leandro Paredes był jednym z bohaterów zwycięskiego spotkania z Torino

i w dzisiejszym meczu z Villarealem również pokieruje rozegraniem w

środku pola. Argentyńczyk udzielił przed meczem wywiadu dla Sky Sport.

Gol z Torino?

- Piłka wyleciała przed pole karne i zdecydowałem się na uderzenie i na szczęście

poszło świetnie.

Gola w stylu Tottiego?

- Być może, być może uderzyłem jak on, jak mówiłem wcześniej, piłka wyleciała

przed pole karnego, uderzyłem i na szczęście trafiłem.

Riquelme?

- Moim marzeniem jest bycie tutaj razem z tymi graczami, ale muszę grać dobrze,

gdyż jeśli będę to robił, z pewnością będę miał swoją szansę.

Jak przeżywasz pogłoski transferowe?

- Zawsze staram się być spokojny, myśleć o pracy i grać dobrze w Romie. Na

szczęście zostałem, co było moim pierwszym wyborem. 

Ryzyko myślenia o meczu z Interem?

- Nie możemy sobie na to pozwolić, musimy myśleć jedynie o jutrzejszym meczu i

spisać się dobrze, aby wygrać. 

Ten zespół może wygrać Ligę Europy?

- Być może, ale musimy iść dalej krok po kroku, nie możemy myśleć o wygraniu

rozgrywek, bez rozegrania meczów. Musimy być spokojni i myśleć mecz po meczu.

Na pewno wszyscy piłkarze chcą grać cały czas, ale mam dwóch kolegów z formacji,

którzy spisują się świetnie i staram się być na ich poziomie.
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